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 Protokół nr 111/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 23 grudnia 2021 r. 
 
Z uwagi na aktualną sytuację epidemiologiczną przeprowadzono zdalne 111 posiedzenie 
Zarządu Powiatu z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość to jest za 
pomocą środków audiowizualnych na zasadzie wideokonferencji.  
Dyskusja i głosowania odbyły się poprzez system informatyczny. 
W zdalnym posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Andrzej Ochlak, Wicestarosta – Jerzy 
Czapliński, Członkowie Zarządu Powiatu: Barbara Grzywacz, Marcin Buliński, Skarbnik –  
Sebastian Kiński, Sekretarz - Ewa Kalisz-Górzkowska. Pan Starosta potwierdził obecność wyżej 
wymienionych osób. W posiedzeniu uczestniczyło 4 Członków Zarządu. Wymóg kworum został 
zachowany. Posiedzenie otworzył pan Starosta. 
Pan Starosta przedstawił propozycję porządku obrad 111 zdalnego posiedzenia Zarządu.   
Pan Starosta zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia. Stanowi 
on załącznik nr 1. 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński.  
 
W zdalnym posiedzeniu Zarządu wzięła udział pani Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu 
Dróg Powiatowych, pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli, pani Beta 
Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw Gospodarczych, pan Bogumił 
Kurowski – dyrektor Szpitala Powiatowego. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 110/2021. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 110/2021. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 110/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia wniosku w sprawie wszczęcia procedury postępowania o udzielenie 
zamówienia publicznego w trypie podstawowym bez negocjacji dla zadania „Budowa drogi 
powiatowej Nr 1273N Ostrowite – gr. woj. (Górale)”. 
/głos zabrała pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

Pani Robaczewska poinformowała, że powyższa inwestycja otrzymała promesę w ramach 
„Polskiego Ładu” i planowany termin realizacji to 2022r. Dodała, że przetarg będzie ogłoszony 
jeszcze  w tym roku z terminem otwarcia ofert na 28.01.2022r.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Pan Buliński zapytał co z odcinkiem, który jest usytuowany w lesie. Dodał, że z wiedzy jaką 
posiada wynika, że od Ostrowitego do lasu jest nasza działka, natomiast odcinkiem w lesie 
zarządzają Lasy Państwowe, potem kolejny odcinek do granicy województwa również należy 
do powiatu. Zapytał jak powyższa kwestia będzie rozwiązana.  
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Pan Starosta odpowiedział, że czekamy na odpowiedź z Regionalnej Dyrekcji Lasów 
Państwowych, a właściwie to na odpowiedź z Nadleśnictwa w Brodnicy. Dodał, że w powyższej 
sprawie zostały złożone odpowiednie dokumenty. Nadmienił, że z rozmów wynika, iż 
Nadleśnictwo Brodnica chciałoby, żeby ten odcinek był wykonany, natomiast nie wiadomo w 
jakiej technologii. 
Pan Buliński zapytał czy jest możliwość przejęcia przez powiat tego odcinka drogi. 
Pan Starosta odpowiedział, że ten odcinek jest usytuowany w lesie, a powiat nie jest 
właścicielem takich gruntów. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania. 
Członkowie Zarządu nie zadali więcej pytań. 
 
Wniosek w sprawie wszczęcia procedury postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 
stanowi załącznik nr 2. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
M. Buliński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
powołania komisji do przeprowadzenia zamówienia publicznego w trypie podstawowym bez 
negocjacji dla zadania „Budowa drogi powiatowej Nr 1273N Ostrowite – gr. woj. (Górale)”.  
 
Pani Robaczewska zaproponowała skład komisji: 

1. Przewodniczący – Jerzy Czapliński 
2. Sekretarz – Wioleta Puwalska 
3. Członek komisji – Beata Widźgowska 
4. Członek komisji – Marcin Kraszkiewicz 
5. Członek komisji – Krzysztof Andrzejczak 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Pan Buliński zapytał czy po stronie województwa kujawsko-pomorskiego droga jest szutrowa. 
Pan Robaczewska odpowiedziała, że tak jest to droga wzmocniona tłuczniem.  
Pan Buliński stwierdził, że można by skierować pismo do zarządcy drogi, że w przyszłym roku 
będziemy wykonywać nasz odcinek drogi, być może podejmą działania, żeby połączyć te 
odcinki i wykonają asfaltową nawierzchnię. 
Pan Starosta odpowiedział, że jest to w gestii powiatu brodnickiego. Dodał, że dla nas 
najważniejszym elementem jest, żeby było dofinansowanie i zaplanowanie w budżecie odcinka 
drogi Tereszewo-Nielbark. 
Pan Buliński stwierdził, że przesłanie wniosku do powiatu brodnickiego nam nie zaszkodzi. 
Pan Starosta odpowiedział, że wniosku nie złoży, będzie o tej kwestii rozmawiał ze Starostą 
Brodnickim. 
Pan Buliński stwierdził, że nie zgadza się z panem Starostą, ponieważ sygnał z naszej strony 
powinien być, jest to zasygnalizowanie problemu, żeby połączyć te dwa odcinki. 
Pan Starosta odpowiedział, że będzie rozmawiał o tym z panem Starotą Brodnickim. 
Pani Robaczewska poinformowała, że jest w kontakcie z dyrektorem Zarządu Dróg 
Powiatowych w Brodnicy w sprawie oznakowania tej drogi w jednolity sposób. Dodała, że  
rozmawiano również o planach odnowy ich odcinka, nie jest to dla nich priorytetowa droga. Z 
informacji, które otrzymała wynika, że Zarząd Dróg Powiatowych w Brodnicy rozpatruje 
możliwość odnowy swojego odcinka drogi. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania. 
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Członkowie Zarządu nie zadali więcej pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
M. Buliński. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane.  
 
Pani Robaczewska poinformowała, że wpłynął wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie w 
sprawie dysponowania gruntem w miejscowości Mszanowo w celu realizacji inwestycji  
polegającej na rozbudowie ulicy Rekreacyjnej. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 3. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
M. Buliński. 
/pani J. Robaczewska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Nowomiejska Akademia Kobiet w Nowym Mieście 
Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania publicznego. 
/głos zabrała pani M. Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 4. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
M. Buliński. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyjęcia sprawozdania Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów – Zarząd 
Rejonowy w Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania publicznego. 
(umowa 32/2021) 
 
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 5. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
M. Buliński. 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyjęcia sprawozdania Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów – Zarząd 
Rejonowy w Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania publicznego. 
(umowa 36/2021)  
 
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 6. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
M. Buliński. 
 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyjęcia sprawozdania Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Nowym Mieście Lubawskim, 
któremu zlecono realizację zadania publicznego.  
 
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 7. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
M. Buliński. 
/pani M. Jeda wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego Nr 213b w budynku 
administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim na czas 
nieoznaczony.  
/głos zabrała pani B. Widźgowska - naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 
Gospodarczych/ 
 
Pani Widźgowska poinformowała, że wpłynął wniosek Elbląskiego Centrum Mediacji i 
Aktywizacji Społecznej w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu na czas nieokreślony, 
będzie to kontynuacja najmu. Dodała, że centrum prowadzi lokalny punkt pomocy osobom 
pokrzywdzonym w wyniku przestępstw. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek Elbląskiego Centrum Mediacji i Aktywizacji Społecznej stanowi załącznik nr 8. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 
 
/pani B. Widźgowska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 
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Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały Nr XXV/159/2020 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 
nowomiejskiego na lata 2021 – 2034 ze zm. 

Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany WPF i w budżecie powiatu na rok 2021. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 
 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXV/160/2020 Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu nowomiejskiego na 2021 r. ze zm.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 
 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wnioskiem pana Bogumiła 
Kurowskiego – dyrektora Szpitala Powiatowego w sprawie dokapitalizowania szpitala. 
/głos zabrał pan B. Kurowski – dyrektor Szpitala Powiatowego/ 
 
Pan Kurowski poinformował, że kolejny raz zmuszony jest prosić o dokapitalizowanie spółki. 
Dodał, że warunki realizacji świadczeń byłyby zagrożone przez to, że jest ponad 490 000 zł 
zobowiązań wymagalnych. Stwierdził, żeby utrzymać ciągłość pracy szpitala potrzebne jest 
wsparcie finansowe. Wyjaśnił, że wynika to stąd, iż od lipca 2021r. decyzjami rządu, 
rozporządzeniami, ustawami wprowadzono zasady regulowania minimalnych płac 
pracowników medycznych w ochronie zdrowia. Zabezpieczono środki dla pracowników, którzy 
są zatrudnieni na umowę o pracę ale nie zapewniono środków dla pozostałych pracowników 
zatrudnionych na umowy cywilno-prawne. Skutek był taki, że został wygenerowany deficyt 
miesięczny w wysokości około 200 000 zł - 250 000 zł . Ponadto dodał, że we wrześniu i 
październiku kolejne grupy zawodowe: ordynator chirurgii i interniści złożyli wypowiedzenia. 
Poinformował, że musiały wzrosnąć stawki godzinowe za pracę lekarzy z 80 zł  do 120 zł, co 
skutkowało 50 % wzrostem wynagrodzeń. Ponadto dokonana została regulacja płac 
ratowników medycznych, co daje wzrost wydatków o około 6000 zł - 10 000 zł miesięcznie. 
Poinformował, że zaistniała również konieczność regulacji płac pracowników kontraktowych w 
laboratorium.  Dlatego też deficyt szpitala kształtuje się na poziomie 400 000 zł miesięcznie. 
Dodał, że ze strony Narodowego Funduszu Zdrowia nie ma żadnego ruchu jeżeli chodzi o 
przychody. Nadmienił, że perspektywy na rok przyszły to jest utrzymanie kontraktów z 
Narodowym Funduszem Zdrowia na poziomie jaki obowiązuje w roku 2021. Na chwilę obecną 
nie ma szans na wzrost kontraktów, mimo tego że inflacja rośnie ok. 10%. Dodał, że zdaje 
sobie sprawę, że dla powiatu dokapitalizowanie szpitala jest dużym obciążeniem. 
Poinformował, że wcześniej składał na ręce pana Starosty propozycję ograniczenia działalności 
szpitala, to jest zamknięcia oddziału ginekologiczno-położniczego (strata roczna około                
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2 000 000 zł)  oraz pediatrycznego. Poinformował, że od 1 lipca wszedł w życie fundusz 
medyczny, który miał pomagać w realizacji świadczeń dla pacjentów poniżej 18 roku życia, a  w 
rzeczywistości utrudnił realizację zadań. Oddział pediatryczny rozliczany jest zgodnie z 
wykonanymi procedurami, a od lipca do połowy września było wykonanych na oddziale mało 
procedur. W tej chwili na oddziale pediatrycznym leczonych jest trzech, czterech pacjentów 
dziennie, gdzie na oddziale jest zabezpieczonych 13 łóżek. W związku z powyższym część 
przychodowa jest bardzo mała. Ponadto dodał, że na ręce pana Starosty przesłał wzór tabeli-  
ankiety za rok 2019,2020,2021 dotyczącej sytuacji finansowej szpitali. Z rozmów z dyrektorami 
szpitali widać, że są dwie jakości szpitali, są szpitale tymczasowe, które nie mają żadnych 
problemów finansowych i szpitale, które mają problemy finansowe. Pan Kurowski poprosił o 
dokapitalizowanie szpitala kwotą 600 000 zł, stwierdził że wnioskowana kwota może być 
nierealna do przekazania ale każda kwota da możliwość przetrwania kolejnego miesiąca.  
Pan Starosta poinformował, że po posiedzeniu Zarządu odbędzie się Zgromadzenie 
Wspólników, na którym będzie szersza dyskusja na temat kondycji szpitala. Dodał, że spotkał 
się z panem Skarbnikiem, Wicestarostą oraz główną księgową szpitala, żeby omówić 
dokapitalizowanie szpitala. Zaproponował kwotę dofinansowania szpitala w wysokości 
400 000 zł, żeby zamknąć rok 2021.  
Pani Grzywacz stwierdziła, że planowano w budżecie dofinansowywanie szpitala. Dodała, że 
należy takie dofinansowanie przyznać. Nadmieniła, że ma mieszane uczucia jeżeli chodzi o 
postawę Narodowego Funduszu Zdrowia. Stwierdziła, że ma wrażenie jakbyśmy żyli w dwóch 
światach, gdzie NFZ nie interesuje się sprawami szpitali. Zapytała, czy te 400 000 zł 
dokapitalizowania na pewno wystarczy, żeby zapłacić najpotrzebniejsze zaległości.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania. 
Członkowie nie zadali pytań. 
Pan Kurowski odpowiedział, że zaproponowana przez pana Starostę kwota pozwoli na bieżące 
uregulowanie najpilniejszych opłat. Dodał, że nie jest w stanie zapewnić, że wszystko zostanie 
uregulowane. Poinformował, że nigdy nie mówił, że kwota 800 000 zł dokapitalizowania 
wystarczy. Dodał, że była rozmowa, że jeżeli jakaś kwota zostanie z puli 1 500 000 zł to będzie 
szansa przeznaczyć te środki na zakup sprzętu. Poinformował, że jeżeli nie byłoby możliwości 
dokapitalizowania szpitala teraz, to musiałoby to nastąpić do 05.01.2022r.  
Pan Starosta odpowiedział, że była rozmowa, że jeżeli nie byłoby dokapitalizowania to można 
by było  kupić jakiś sprzęt. Natomiast czekamy cały czas na decyzję Brukseli w sprawie wniosku 
złożonego przez szpital, który jest na liście rezerwowej i była to kwestia czasu, że otrzymamy 
te pieniądze. Stwierdził, że należy dokapitalizować szpital teraz, nie czekać do 05.01.2022r.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania. 
Członkowie nie zadali żadnych pytań. 
Wniosek pana B. Kurowskiego stanowi załącznik nr 9. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zamiaru wniesienia i objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki 
„Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną odpowiedzialnością” 
w zamian za wkład pieniężny.  

Pan Starosta odczytał paragraf 1 projektu uchwały, który otrzymał brzmienie: „§ 1. Zamierza 
się wnieść do spółki „Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną  
odpowiedzialnością” wkład pieniężny w wysokości 400.000,00 zł (słownie: czterysta tysięcy 
złotych 00/100) w celu podwyższenia kapitału zakładowego i objąć przez Powiat Nowomiejski 
nowoutworzone udziały w ilości 400 (słownie: czterysta) udziałów o wartości nominalnej 
1.000,00 zł (słownie: jeden tysiąc złotych 00/100) każdy w podwyższonym kapitale 
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zakładowym spółki „Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością”, w której Powiat Nowomiejski posiada 100% udziałów.” 
Ponadto pan Starosta odczytał uzupełnione uzasadnienie do projektu uchwały. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
M. Buliński. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na objęcie udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki 
działającej pod firmą Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością.   

Pan Starosta odczytał paragraf 1 projektu uchwały, który otrzymał brzmienie:” § 1. Wyraża się 
zgodę na objęcie przez Powiat Nowomiejski nowoutworzonych udziałów w ilości 400 (słownie: 
czterysta) udziałów po 1.000,00 zł (słownie: jeden tysiąc złotych 00/100) każdy, o łącznej 
wartości nominalnej 400.000,00 zł (słownie: czterysta tysięcy złotych 00/100) w 
podwyższonym kapitale zakładowym spółki działającej pod firmą Szpital Powiatowy w Nowym 
Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, w której Powiat Nowomiejski 
posiada 100% udziałów.” 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                           
M. Buliński. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o przyjęciu 
osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 
Informacja z DPS stanowi załącznik nr 10. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Pani Grzywacz poruszyła kwestię dotyczącą drogi Ostrowite-Górale. Dodała, że popiera 
wniosek pana Bulińskiego, żeby zwrócić się do powiatu brodnickiego w sprawie odcinka drogi, 
który leży po stronie powiatu brodnickiego. Odniosła się do drogi, która łączy powiat 
nowomiejski i iławski. Poinformowała, że w 2014r. zakończyła się budowa długiego odcinka 
około 11 km łączącego Nowe Miasto Lubawskie z Iławą przez Radomno. Po zakończeniu 
budowy tej drogi Iława po swojej stronie dokonała tylko sprysku nawierzchni i nic więcej. 
Dodała, że minęło  sześć lat i nawierzchnia od strony Iławy uległa zniszczeniu. Stwierdziła, że 
odnosi się wrażenie, iż dla Iławy ta droga jest praktycznie niepotrzebna, natomiast tą drogą 
jeżdżą wszyscy ludzie, którzy mieszkają po tej stronie powiatu. Pani Grzywacz uważa, że 
kurtuazyjnie należałoby tym powiatom przypomnieć, że te drogi które są najbardziej odległe 
też są ważne. Poprosiła pana Starostę, żeby przy okazji poinformował, że takie głosy są ze 
strony mieszkańców powiatu nowomiejskiego.  
Pan Starosta stwierdził, że pewne sprawy można poruszyć jedynie kurtuazyjnie. Dodał, że 
weźmie pod uwagę stwierdzenia Członków Zarządu. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania. 
Członkowie Zarządu nie zadali więcej pytań. 
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Propozycja pisma do dyrektora NFZ w sprawie sytuacji finansowej szpitali w kontekście 
propozycji na rok 2022 stanowi załącznik nr 11. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 

  
                                                                                                            Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                      Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła:  
Ewelina Kubacka  
                                                              


